
       
 

MOTIE 

Indiener: Hans Passenier 

Raadsvergadering: 11 februari 2020  

Agendapunt: Terrasverordening 

Onderwerp: Terrasverwarming 

*Besluit:  *Voorzitter:  *Griffier:  
* In te vullen door de griffier/voorzitter. 

 
De gemeenteraad van Maastricht, in vergadering bijeen op 28 januari 2020, 
Behandelende het raadsvoorstel (160-2019) Terrasverordening, 
 
Constaterende dat: 

 In 2019 en nu in 2020 er nog steeds horecaondernemers zijn die hun terrassen verwarmen met – vanuit 
duurzaamheidaspect – achterhaalde techniek en/of hun terrassen non-stop verwarmen ondanks dat die 
terrassen (deels) leeg zijn; 

 De zojuist gepresenteerde “terrasverordening” de mogelijkheid geeft om uitvoeringsregels door het college 
te laten vaststellen; 

 Het duurzaamheidaspect onbenoemd blijft. 
 
Overwegende dat: 

 Het Maastrichtse coalitieakkoord een duidelijke en hoge ambitie stelt ten aanzien van verduurzaming van 
onze stad; 

 We als stad er alles aan doen om verduurzaming, klimaatadaptatie en commitment aan de Parijse 
klimaatafspraken na te komen; 

 Maastricht haar ondernemers tegelijkertijd een ondernemersvriendelijk (vestigings)klimaat wil bieden; 

 Koninklijke Horeca Nederland (KHN) zich inzet bewustzijn bij haar deelnemers te wekken om 
energiebesparing serieus te nemen door o.a. terrasverwarming te verduurzamen; 

 De green deal van KHN en de gemeente Tilburg een good practice is. 
 

BESLUIT: 

 Het college opdracht te geven de lokale afdeling van Koninklijke Horeca Nederland uit te nodigen tot het 
aangaan van een ‘Green Deal’ met de gemeente Maastricht; 

 Samen met hen te onderzoeken op welke wijze horecaondernemers – met respect voor hun eigen 
bevoegdheden - kunnen worden gestimuleerd om de terrasverwarming te verduurzamen of te vervangen 
voor meer duurzame alternatieven; 

 En de conclusies daarvan om te zetten in concrete maatregelen om – in samenwerking met Koninklijke 
Horeca Nederland – de terrasverwarming te verduurzamen; 

 Ernaar te streven deze conclusies in de uitvoeringsregels van het terrassenbeleid te verankeren; 

 En de Raad daar zo snel mogelijk over te informeren. 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 
Hans Passenier            
GroenLinks                  
 


